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Stop JJOO i els sindicats d’habitatge 
pirinencs qualifiquen d’insuficient la partida 
d’1,2 MEUR per a pisos socials 

La plataforma contrària als Jocs, però, admet que és un pas, i 

l'atribueix a "la gent que ha lluitat pel Pirineu" 

 

Corberó i Lavaquiol, davant d'habitatges en construcció, a Bellver de Cerdanya. / 

M.F.C.  

MARIA FORMENTI / GUILLEM LLUCH (Bellver de Cerdanya / la Pobla de 
Segur).- La plataforma Stop JJOO ha celebrat que el Govern no renovi els ajuts 
que des de l’any 2020 atorgava a les tres estacions d’esquí privades de 
Catalunya, com a compensació per les pèrdues derivades de les restriccions de 
la covid-19, i destini aquests recursos a incrementar el parc de pisos socials al 
Pirineu. 



Recordem que el Govern ha fet públic que des d’ara la quantitat que s’ha 
destinat a aquests complexos de muntanya, d’1,2 milions d’euros, es dedicarà 
a incrementar el parc de pisos socials; concretament, a Camprodon, Sort i la 
Pobla de Segur. De fet, la quantitat s’afegirà a un pla de l’Incasòl per a aquesta 
finalitat, que ascendeix a un total de 5,1 milions. Tot i això, tant la plataforma 
Stop JJOO com els diversos sindicats de l’habitatge de la zona veuen “ínfima” 
aquesta la partida d’1,2 milions d’euros. 

El portaveu d’Stop JJOO, Bernat Lavaquiol, ha indicat que “entenem que això 
és una victòria dels moviments populars i de la gent que ha lluitat al Pirineu per 
fer aquest canvi, i ho celebrem, però considerem que és insuficient; per 
exemple, aquest any es mantenen 63 milions d’euros públics en inversió per a 
pistes d’esquí al mateix moment que hi ha un degoteig constant de gent que ha 
de marxar de les seves cases perquè no poden afrontar els lloguers a causa 
d’aquest model turístic”. 

Per la seva banda, el portaveu del Sindicat de l’Habitatge de Cerdanya, Arnau 
Corberó, ha indicat que “creiem que destinar aquests 1,2 milions, si l’objectiu és 
construir i rehabilitar, és una quantitat ínfima i, si se segueix promocionant el 
negoci de l’esquí, que és un dels causants d’aquesta gentrificació que vivim, 
per exemple, aquí a Cerdanya, significa anar mantenint la font del problema”. 

Des d’un altre sindicat d’habitatge creat recentment, el del Pallars Sobirà, han 
qualificat d'”escassos” els 5,1 milions d’euros que rebran les comarques 
pirinenques incloses al pla de l’Incasòl. En un comunicat, aquesta entitat ha 
posat l’accent en el fet que són “comarques amb estacions d’esquí”, malgrat 
que algunes de les que hi estan incloses no en tenen cap, com el Pallars 
Jussà. 

Pel que fa al Sobirà, han demanat a l’Ajuntament de Sort que detalli “a qui 
s’atorgarà una subvenció directa per comprar un solar on hi ha l’estructura d’un 
edifici de 32 pisos”, com també que es comprometi a “executar les obres en el 
termini més curt possible”. Finalment, els activistes han instat la resta de 
consistoris a “treballar per resoldre la crisi de l’habitatge”. 

Satisfacció dels ajuntaments beneficiats 

Lògicament, la mesura també ha estat ben rebuda per part dels ajuntaments 
pirinencs on es faran les inversions en matèria d’habitatge. L’alcalde de la 
Pobla de Segur, Marc Baró, ha indicat que encara no té una confirmació oficial i 
que, de tot plegat, se n’ha assabentat per part de la premsa. Els 36 habitatges 
en qüestió serien els que hi ha en quatre blocs de la Sareb al barri de l’Estació, 
tot i que Baró no sap com s’acabarà d’estructurar tot plegat. 

Sigui com sigui, ha assegurat que “és una molt bona notícia per Pobla, ja que 
36 pisos són 36 famílies que podran viure i treballar aquí”. També ha remarcat 
que “hem estat quatre anys picant pedra” i ha celebrat que, finalment, la feina 
hagi donat resultat. 

 


